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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2022. július 14. (csütörtök) napján 10 óra 15 perckor a Szekszárd Megyei Jogú 
Város Polgármesteri Hivatalának Házasságkötő termében megtartott rendes üléséről. 
 
Jelen vannak:     

Murvai Árpád bizottsági elnök;  
Faragó Zsolt elnökhelyettes; 
Mácsik Henrietta tag; 
Móra Viktória tag; 

 
Tanácskozási joggal megjelentek:     

Majnay Gábor osztályvezető; 
Balázs László sport és ifjúsági referens; 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens; 
 

Később érkezett: 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag; 

 
 
 

Az elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 4 tag van jelen és a bizottság 
határozatképes. A nyilvános ülést 10 óra 15 perckor megnyitja. 
 
Az elnök az ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal egyhangúlag elfogadott, és a következő napirendet állapította meg: 

 
NAPIREND 

 
1. napirendi pont. 

A Szekszárdi 1. számú Óvoda Kindergarten szervezeti és működési szabályzata, valamint 
pedagógiai programja 
(35. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika Igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
 
2. napirendi pont. 

Javaslat a Sporrt Keretre (Működési célú) beérkezett pályázatok elbírálására 
(33. számú bizottsági előterjesztés) 
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Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Majnai Gábor osztályvezető 
 
3. napirendi pont. 

A Polip Ifjúsági Egyesület támogatási kérelme 
(36. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
4. napirendi pont. 

Az Ippon Karate és Íjász Egyesület kérelme 
(34. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
5. napirendi pont. 

Javaslat a Szekszárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat kérelmének támogatására 
(37. számú előterjesztés) 
 

1. napirendi pont. 

A Szekszárdi 1. számú Óvoda Kindergarten szervezeti és működési szabályzata, valamint 
pedagógiai programja 
(35. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika Igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
 
dr. Horváth Annamária köznevelési referens: Ismerteti az előterjesztést. 
 
Mácsik Henrietta bizottsági tag: Áttanulmányoztam a Szervezeti és Működési Szabályzatot és 
a Pedagógiai programot is, a pedagógiai programban a kiegészítő beszúrások kapcsán 
kifejezetten tetszett, hogy komplexen kezeli ez a pedagógiai program az egészséges életmódra 
való nevelést és ennek részeként tárgyalja, továbbá kihangsúlyozza a prevencióra és a 
korrekcióra való koncentrálást és nagyon tetszett, hogy tárgyalja a környezetvédelmet és a 
környezet megóvásának kialakítását. A mérés és értékelés szempontrendszerét is megnéztem, 
megfelelően be van illesztve. 
 
10 óra 25 perckor Horváth Ferenc bizottsági tag megjelent a bizottság ülésén, a bizottság 5 

taggal folytatja a munkáját. 

 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 47/2022. (VII. 14.) határozata 
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a Szekszárdi 1. Számú Óvoda Kindergarten szervezeti és működési 
szabályzatáról, valamint pedagógiai programjáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 
29/2019. (XII. 23.) önkormányzati rendelet 1. melléklet Oktatás, Sport 
és Ifjúsági Bizottság alcím 6. pontja 2. alpontjában meghatározott 
átruházott hatáskörében eljárva  
 
1. a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 25. § (4) 

bekezdése alapján a Szekszárdi 1. Számú Óvoda Kindergarten 

2021. szeptember 29-én elfogadott és az intézményvezető által 

jóváhagyott szervezeti és működési szabályzatával egyetért, az 

abban foglalt rendelkezéseket elfogadja; 

 
Határidő:  2022. július 14. 
Felelős:   Murvai Árpád elnök 

 
2. a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 26. § (1) 

bekezdése alapján a Szekszárdi 1. Számú Óvoda Kindergarten 

2021. október 7-én elfogadott és az intézményvezető által 

jóváhagyott pedagógiai programjával egyetért, az abban 

foglaltakat támogatja; 

 
Határidő:  2022. július 14. 
Felelős:   Murvai Árpád elnök 

 
3. felhívja az Önkormányzati és Szervezési Igazgatóságot, hogy jelen 

határozatot küldje meg az intézmény vezetőjének. 

 
Határidő:  2022. július 29. 
Felelős:   dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 
 

2. napirendi pont. 

Javaslat a Sport Keretre (Működési célú) beérkezett pályázatok elbírálására 
(33. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Majnai Gábor osztályvezető 
 
Murvai Árpád elnök: Az előzmények közé tartozik, hogy tartalékot képeztünk egy 
határozatunkkal, illetve Ifjúsági célú tartalékot is megállapítottunk. Emellett 22 000 000 
forintunk van, erre a keretre beérkezett pályázatokat/pályázókat megsegítsük, számukra a 
keretből támogatást biztosítsunk, munkamódszernek javasolnám, a kiküldött anyagban 
szereplő táblázat segítségével haladjunk. Egyenként fogjuk megszavazni a pályázatra szánt 
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összeget és arra kérem a jelenlévő Ambrus Gábor urat, hogy jegyezze a végső támogatási 
összeget, hogy ez ne legyen probléma a továbbiakban. Továbbra is azt mondom, hogy minden 
egyes pályázónál lehet mondani véleményt, menjünk-e szerint. Előzményként mindenki tudja, 
hogy bizottságunk tavaly decemberben azt kérte a közgyűléstől, emelje meg jelentősen a 
sportkeretet, ez nem történt meg, először el lett odázva, hogy majd a 2022 év tárgyalásánál, 
a tavalyi összegnél maradunk, meg át kellett belőle adnunk a SZEKÖF-nek, az a helyzet, hogy 
kevesebb pénzünk van, mint tavaly volt. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Először is át kéne, hogy dolgozzuk a szabályokat a pályáztatás 
terén. Szerintem vannak itt olyanok, akik körülbelül megszokásból járnak ide pénzt kérni, 
miközben ahol tényleg kéne, ott csak lyukakat tudunk betömni. Van itt a pályázók között, aki 
bérletet, napijegyet árul, de megjelenik itt pénzért. Szerintem ezt át kéne dolgozni, hogy ilyen 
ne legyen. 
 
Mácsik Henrietta tag: Az én javaslatom az, hogy mindenkinél a tavalyi támogatást közelítsük 
meg maximum.  
 
Murvai Árpád elnök: Kezdjük akkor az Asztalitenisz Klubokkal. Ugye a tavalyi évben született 
egy határozat, hogy amennyiben nem egyesülnek, akkor nem kívánjuk őket támogatni és nem 
egyesültek. Van itt még több gond is. Egyik klub sem idehaza versenyeztet és nem is ide van 
igazolva. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Én is feltettem a kérdést, hogy itt kért támogatást, de egyébként 
formailag nem is itt van leigazolva. Gyakorlatilag nem hozott nekünk semmit. 
 
Horváth Ferenc tag: Szerintem akkor támogassuk egyénileg a versenyzőt a Yorgosnál. Nem 
büntetném ezt a srácot. A város elismeri egyénileg a srácot. Kössük ki, hogy csak bizonyos 
célokra használhatjuk fel. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Ez a pályázat az egyesületre vonatkozik, nem egy versenyzőre. 
 
Móra Viktória tag: Támogassuk az utánpótlást. 
 
Horváth Ferenc tag: Ő utánpótlás korú. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Csak egy javaslat. Egy gyereknek a támogatását szerintem nem 
ebből kéne megoldani, hanem egyéni támogatást lehetne adni a tartalék keretből. 
 
Horváth Ferenc tag: Én a Yorgosnak adnék támogatást. Szekszárdi az egyesület, ott van az a 
kiemelkedően tehetséges gyerek.  
 
Murvai Árpád elnök: A problémánk az, hogy az egyik klubnál van 12 versenyző, a másiknál 
viszont egy kiemelkedően tehetséges fiatal versenyző. Ez okozza a dilemmát. Én azt javaslom, 
szavazzunk arról, hogy egyik Asztalitenisz Klub se kapjon támogatást. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: 1-es sorszámmal Alisca Nyilai Íjász Sportegyesület. A támogatásra kért 
összeg 620 000 Ft. Az én javaslatom úgy hangzott, hogy 500 000 Ft. Van-e valakinek más 
javaslata?  
 
Móra Viktória tag: Én megadtam volna a 600 000 Ft-ot. 
 
Murvai Árpád elnök: Aki az 500 000 Ft-os javaslat mellet voksol, kérem emelje fel a kezét.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 2 igen szavazattal, 
3 nem szavazattal elutasított.  
 
Murvai Árpád elnök: Aki az 600 000 Ft-ot javaslat mellet voksol, kérem emelje fel a kezét. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
2 tartózkodás mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Alisca Taekwondo klub. Amit kért az elég szép összeg, 1 209 000 Forint. 
Kérem szépen az én javaslatom 600 000 Ft. Ezzel szemben van-e valakinek más javaslata? 
 
Murvai Árpád elnök: Ki szavaz a 600 ezer forintra?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
2 tartózkodás mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Dynamic Triatlon Club. 330 000-t kértek, 300 000-t javasoltam. Van-e 
valakinek más javaslata? Ki az, aki ezzel a 300 ezer Forintos támogatással egyetért? 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Fáklya Sportegyesület Szekszárd. 300 000-t kért, javaslom, hogy adjuk 
meg. Ki az, aki ezzel egyetért?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Fehérlófia Sportegyesület. 605 000 forintot kértek, 300 000-t javasolnék.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott. 
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Murvai Árpád elnök: Férfi Kosárlabda Sportegyesület Szekszárd 120 000 forintot kért. 
Maradhat szerintem, javaslom. 
 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: FITT anyuka boldog baba Sportegyesület 1 018 105 forintot kért, az én 
javaslatom 700 ezer. Kérem szavazzunk akkor, ki az, aki a 700 000 forint mellett dönt?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Fitt Lesz Sportegyesület. A beadott pályázatot nézve több kérdés merült 
fel, mégpedig a helységgel, ugyanis a cím és a helység, ahol ez az egyesület működik, a piacnál 
van. Megkerestem a vagyonkezelő vezetőjét és ő tájékoztatott arról, hogy valóban a piac egyik 
objektumát bérlik. Viszont a beszámolóban ott van, hogy ő ezt a helyiséget alkalmanként 
kiadja másoknak is. Ami teljesen szabálytalan, valljuk be. Egy önkormányzattól bérelt 
helyiséget továbbadni bérbe, nem szabályos. Ez az egyik, a másik, itt egy profi módon működő 
egyesületről van szó, bevételorientált tudomásom szerint. Van-e hozzáfűzni valója másnak?  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Már a korábbi ülésen is említettem, hogy ez az egyesület az 
pontosan ugyanazt a tevekénységet és ugyanolyan formában csinálja, mint ami én csinálok, 
tehát van egyszer egy egyesületi tagdíj, van óradíja és van bérleménye, még tovább is 
értékesíti az ingatlant. Már felvetettem az aggályaimat ezzel a működési támogatással 
kapcsolatban, szerintem arcátlanság egy profikból álló, egy olyan fizetett szolgáltatással 
foglalkozó egyesületnek az önkormányzathoz odajönni és pénzt kérni működésre, azért, mert 
megszokta. Ezeket a megszokásokat és a valaki valakinek szól, vagy a férjem ott dolgozik és 
tudom, hogy ez jár, ezt be kellene fejezni a bizottság előtt. Nem szeretném ezt az egyesületet 
látni többet a bizottság előtt, újra és újra kéregetni pénzt az önkormányzattól, igazságtalannak 
tartom, és mondom, bevételi forrás, ez üzletszerűen űzi azt, hogy órákat tart, én nem adnék 
egy fillért sem. 0 Forintot javaslok.  
 
Móra Viktória tag: 100 igazolt taguk van? 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: 134-en léptek be, 8-10 000 forintos tagdíjért. Ha edzést is kérsz, 
akkor az még 3000 Forint óránként. Itt csoportos edzés van, azt hiszem 8-10 emberrel. 100 fő 
10000 Forinttal havonta elég szépen kijönnek. 
 
Murvai Árpád elnök: Ki voksol a 0 Ft mellett? Mi a másik javaslat? 
 
Móra Viktória tag: 150 000 Ft. 
 
Murvai Árpád elnök: Ki szavaz 150 000-re? 
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Az elnök szavazásra teszi fel a 150 000 ft-os támogatásról szóló határozati javaslatot, melyet 
a bizottság 2 igen szavazattal, 1 nem szavazat és 2 tartózkodás mellett elutasított. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel az arra vonatkozó határozati javaslatot, amely szerint nem 
támogatja a Fitt Lesz Sportegyesületet a bizottság. Ezt a bizottság 3 igen szavazattal,  2 
tartózkodás mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Gemenc Judo Klub Egyesület, én 800 000 forintot javaslok. Van-e 
valakinek más javaslata? A kért összeg az 2 850 000 Forint. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Én a tavalyit javaslom mindenképpen. 750 000 volt a 
tavalyi. 
 
Murvai Árpád elnök: Akkor szavazzunk a 800 000 Ft-os támogatási összegre. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Gemenc Motoros Egyesület. 680 000 forintot kérnek, 300 000 forintos 
javaslat van rá. Van-e más javaslat? Aki elfogadja, tegye fel a kezét, aki szerint legyen 300 000 
Ft! 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
1 tartózkodás mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Gemenc Természetvédelmi- és Sportegyesület. 100 ezret kérnek.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Gyermek Kosárlabda Sportegyesület Szekszárd. Az ő kérése 1 500 000 
forint, tavaly 1 000 000 forintot kapott, én 700 000-t javaslok. Tavaly kapott támogatást egy 
nemzetközi versenyre, ahol nem jelentek meg. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Részletesen nem én néztem meg ezt, de el tudtak számolni. 
 
Murvai Árpád elnök: Két javaslat van 500 000 és 700 000. Ki szavaz a 700 000-re?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
2 tartózkodás mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Hikari Aikido Egyesület.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: 400 000 volt a tavalyi javaslata az elnök úrnak, 560 000-t kérnek. 
Én a tavalyi 400-at javasolnám. 
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Murvai Árpád elnök: 400 mellett ki szavaz? 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
1 tartózkodás mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Iberican Táncegyesület, 200 000-t javaslom, hogy adjuk meg. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
1 nem szavazat mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Magyar Postagalamb Sportegyesület M-09 Szekszárd. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: 350 000-t kaptak tavaly, és 820 000-t kértek most. Javasoljuk a 
400 000 Ft-os tételt. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
1 tartózkodás mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Spurkerék Modellező Sportegyesület.  
 
Murvai Árpád elnök: Legyen 900 000 forint. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Szekszárd és Környéke Szabadidős Többcélú Egyesület. 120 000 Ft-t kér. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Szekszárd Kórház Sportkör. 300 volt és 400-at javasolt az elnökúr. 400? 
 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott. 
 

Murvai Árpád elnök: Szekszárd Városi Diáksport Egyesület. Én az 500 000-t javasoltam, nem 
tudom ki az, aki egyetért ezzel? 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Szekszárdi FC Kft., volt Agenta Girls Szekszárdi Football Club Kft. 
 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Ez egy klub az UFC-vel. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Azért kezelik külön ilyen esetekben, mert a lányoknak van 
eredménye, a fiúknak nincs. Szerintem semmi nem jut a lányokra.  Továbbá kong a 
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futballtelepen a futballpálya. 4 pályát építettek. Szerintem ez a klub ne kapjon támogatást. 
200 000 000 ft TAO-t kapott. Meg én úgy gondolom, hogy ekkora gazdálkodás mellett 
felesleges egy 500 000 forintos támogatást adni. Egyébként információink szerint nem 
engedik át az egyébként a lányoknak a külön számlán lévő pénzének kezelését, hanem az UFC 
vezetése kezeli azt is.  
 
Horváth Ferenc tag: Valóban egy klubról van szó. A nők hozzák az eredményt, de a pénzt nem 
úgy osszák le, ahogy az eredmények követelnék. Elérték a lányok azt, hogy NB1-ben 
szerepelnek. Egyébként, folyamatosan elszakadnának az UFC-től, mert elmondásuk alapján ez 
hátrányos helyzet nekik. Egyébként ez az átalakulás ez egy MLSZ szabály miatt alakult így. Csak 
sportvállalkozás indulhat.  
 
Horváth Ferenc tag: Valami olyasmire van szükség, hogy külön számlára menjen a pénz és 
kifejezetten csak a lányokra költhetik el. Mert tudomásunk szerint egy kezelés alatt áll a lányok 
számlája és a fiúk számlája. 
 
Murvai Árpád elnök: Abban egyetértünk, hogy az általunk most megszavazott, vagy adandó 
támogatás a női szakágat érintse. Mennyi legyen az összege? Mi lesz a javaslat? 1 000 000 
Forint? 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag 1 000 000 forint a javaslat, ha jól látom. 
 
Murvai Árpád elnök: 1 000 000 forintos javaslat van eddig, van-e más javaslat? Kérem, hogy 
jegyezzük fel, és így menjek ki a szöveg: Ez az összeg csakis a Női szakágat illeti. Ki az, aki 
megszavazza az 1 000 000 forint támogatást?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Fekete Gólyák kézilabda klub Szekszárd. A kért összeg 5 000 000 forint. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Kérhetnénk egy kis infót? Mi van velük? Az volt legutóbb, hogy 
kiestek, a 3-as iskolába a Tao-t sem tudják lehívni, azért, hogy megépüljön a sportcsarnok. Hol 
tartunk most? A lukas vödörbe öntünk vizet? 
 
Horváth Ferenc tag: Nem a lukas vödörbe öntünk, hanem megint elindult egy projekt, ami itt 
marad a nyakunkon, lehet azt mondani, hogy semmi közünk hozzá.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Én úgy tudom, hogy megvan a Tao, csak nem hívják le. 5 000 000 
forint azért nem kevés pénz. 
 
Horváth Ferenc tag: Igen, és ezért is úgy érzem, bár ne nekem legyen igazam, ez is egy 
befejezetlen beruházás lesz, itt fog maradni a városon, én azt mondtam, hogyha egy mód van 
rá, - tudjátok, hogy megszállottja vagyok minden sportnak, - a legjobb lenne, el se kezdeni. 
Nincs meg a pénz rá. Én úgy gondolom, ez az 5 millió nem erre kell nekik, semmi köze a 
beruházáshoz. 
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Faragó Zsolt elnökhelyettes: Melyik ingatlant akarják felújítani? 
 
Horváth Ferenc tag: Azt én nem tudom. Nincs velük egyébként probléma, csinálják, 
eredményeket érnek el, én csak a beruházás miatt mondom, de persze nekünk ehhez semmi 
közünk. 
 
Murvai Árpád elnök: Értem, hogy mit mondasz, harmadik éve vagyok ebben a bizottságban, 
mindig ezt kaptuk, hogy a beruházás, tornaterem, sőt először még a tervekre kértek 2 millió 
forintot. Ebbe beleütközünk évről-évre. Azt látom, hogy ez a szakág most stagnál. Itt van a 
kérelem indoklásába, hogy két ingatlant szeretnének felújítani, Henivel utánajártunk ennek, a 
vagyonkezelőtől, köztartozóként ingatlanról van szó, december 31-ig élő szerződésről 
beszélünk, én úgy gondolom, ha megfelelő hangnemben beszélünk, és olyan partneri 
kapcsolatban van a vagyonkezelővel, akkor valószínűleg felújítja.  
 
Horváth Ferenc tag: Nehogy félreértsetek, 21 évig voltam majdnem az elnökük, ragyogó 
eredményekkel. Nb1, mindig ott voltunk a csúcson, az, hogy ilyen szinten, edzőt, elhozzuk 100 
ezrekért, lakás bérlünk, ez a szintű csapat, ezt nem engedheti meg magának. Konkrétan 
tudom, milyen lakás, kiről van szó. Nem engedheti meg magának ezt a klub, hogy olyan 
embereket igazoljon, akiknek lakásokat bérelünk. Működésre, edzésre, azt mondom rendben, 
sok gyerek van, szervezettek, azt is látom, de most ki vagyok akadva, hogy erre a lakásra 
kérnek pénzt.  
 
Murvai Árpád elnök: Javaslatot kérek. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Én a tavalyinál többet biztos nem adnék.  
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Én 500 000-t javasoltam. 
 
Mácsik Henrietta tag: 1 500 000 Ft. 
 
Móra Viktória tag: Én 1 000 0000-t javaslok. 
 
Murvai Árpád elnök: Ki az, aki az 1 000 000 forint összeget támogatja? 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
1 tartózkodás mellett elfogadott. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Kajak kenu. Elmondtam a bizottsági ülés előtt is, de elmondom 
még egyszer, én azt gondolom, elég nagy beruházást kaptak. Azt is látom, hogy le van láncolva, 
azt mondták, hogy használhatják a többiek, hát a kisfiammal kint voltunk pont és egy idősebb 
néni és egy bácsi a kajakból szerettek volna kiszállni és nem tudtak, mert le volt láncolva, ott 
körözgettek és már azt néztük, mikor fognak beleesni a vízbe, nem tudtak kikötni. Jámbor 
Attila fizetését, az egyesület elnökének a fizetését, aki már 12 éve megy előre és Thaiföldre 
járnak edzeni, mert, hogy itt a Dunán, vagy a Sión másképp lehet belemeríteni az evezőt, mint 
Thaiföldön. Arra kaptak 1 500 000 forintot. Ismételten azt mondom, hogy Jámbor Attilának az 
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arroganciáját megismerhettük, amikor az első közgyűlésre bejött. Én azt gondolom, hogy 
rengeteg a szponzoruk, támogatójuk van. Ez az egyesület sínen van. Kapott a várostól egy 
épületet, arra sem akarnak költeni. Közben Jámbor Attila fizetését fizesse ki az önkormányzat? 
Őszintén elmondom, nem rejtem véka alá a véleményemet, ez ismételten az önkormányzat 
csecsén lógó „megszoktuk, hogy kapunk pénzt” és próbálkozzunk minél többet kérni. Nem 
szorulnak rá. Jó a teljesítményük. Van tagsági díjuk, én nem gondolnám, hogy a kajak kenu 
egyesületet úgy kell támogatnunk, mint ahogy a legelején kellett, amikor elindultak ezen az 
ösvényen. Tessék megállni a lábán, ha már ekkora szponzori pénzek vannak. 
 
Horváth Ferenc tag: Azt el kell mondjam, hogy a kormány általi kiemelt központ lesz ez a kajak 
kenu, bizonyára hallottatok róla, jelentős támogatást fognak kapni, jelentős beruházások 
lesznek. A 0 ft-ot azt nem tudom elfogadni. Sok gyerek van. Elismerjük a teljesítményüket is. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Oké, 50-90 millióval elismersz egy sportteljesítményt, de mi 
működési támogatást adunk. Most nincs működési problémája a kajak kenunak. 
 
Horváth Ferenc tag: Eredményes szakosztály, valami támogatást adjunk, én ezt maximálisan 
támogatom. Azt, hogy 300 ezer forintot, vagy 1 millió forintot, az mindegy. Többségében 
szekszárdiak versenyeznek ott és nagyon eredményesek. 
 
Murvai Árpád elnök: Legutóbb a magyar bajnokságon 11 éremmel tértek haza, a munkájuk 
szerintem szakmailag izmos, ezzel együtt ahogy te is mondtad, a szponzori támogatása erős. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes Ügyesek, hát nincs ezzel gond. 
 
Murvai Árpád elnök: Javaslatokat szeretnék. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Én a tavalyi összeget javasalom. Többet nem. 
 
Murvai Árpád elnök: Zsolti 0-t mondott, én 1 000 000-t javasoltam, 1 000 000 forintot ki 
javasol? 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
2 tartózkodás mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Kerékpáros Sportegyesület. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Bérleti díj, sportfelszerelés, javítási költség, étkezés, útiköltség, 
kommunikációs költség. 
 
Murvai Árpád elnök: Örülök, hogy valaki megemlíti a kommunikációt, itt teljesen arról van 
szó, hogy próbálnak a neten meg szórólapokkal gyerekekhez szólni, vagy utánpótláshoz szólni. 
Amit kértek az 380 000 forint. Szerintem próbáljuk megadni a 380 000 forintot. Más javaslat 
van-e? Ki az, aki egyetért a 380 ezres támogatással?  
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Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
1 tartózkodás mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Szekszárdi Mozgásművészeti Stúdió Közhasznú Egyesület. Javaslat? 
 
Horváth Ferenc tag: Elnök úr, mi a javaslat? 
 
Murvai Árpád elnök: 800 000 forintot javasoltam.  
 
Majnay Gábor osztályvezető: Csak annyit szeretnék mondani, nyilván a civil keretre nem fog 
pályázni, de tavaly is meg az idén is azért kapott a KCV-től pénzt, mint kiemelkedő művészeti 
együttes, és az idén, már erre kapott 450 000 forintot, tavaly 350 000-et kapott erre a célra.  
 
Murvai Árpád elnök: 500 000? 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Szekszárdi Muay Thai Sportegyesület. 
 
Horváth Ferenc tag: 470 000 forintot kapott tavaly, 795 000-t kért és 500 000 az elnök úr 
javaslata. Működésre kért, bérleti díj, tárgyi eszközök. 
 

Móra Viktória tag: A tavalyit. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: 470 000? 
 
Murvai Árpád elnök: Ki az, aki ezzel egyetért? 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Szekszárdi Rádió Klub. 
 
Horváth Ferenc tag: Működésre kértek, ingatlan üzemeltetési költsége, adminisztrációs 
költségek, utazás, étkezés, szállás, egyéb beszerzés, tárgyi eszközre, antenna fejlesztés, 
beruházás. 400 000-t kaptak tavaly. 
 
Murvai Árpád elnök: Kinek van javaslata? 500 000 forint?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Szekszárdi Sportközpont NKft. Atlétika szakosztály, a Sportközpont alá 
tartozó szakosztályok, azok a Sportközpont anyagi gondoskodására vannak utalva, vagy azon 
felül még a bizottsági keretből is megilleti őket egy-egy megszavazott összeg? Nagyon sokat 
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gondolkoztam, ezen, hogy egy 240 000 000 forintos költségvetésű Sportközpont Nkft a 
szakosztályokat tudja-e 240 millióból támogatni? Arról nem is beszélve, hogy most már 3 új 
szakosztály létezik, E-sport és van egy olyan is, hogy Darts. Számolhatunk-e azzal, hogy jövőre 
mondjuk már 7 egyesület lesz? 
 
Horváth Ferenc tag: Nem mind egyesület. 
 
Móra Viktória tag: 7 szakosztály. 
 
Murvai Árpád elnök: A kérdésem az lenne, ez, hogy néz ki? 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Nekem is ez a véleményem erről, tehát a sportközpont a saját 
szakosztályait önkormányzati támogatásból mindenképpen, amennyiben szükség van a 
támogatásra, azt tudjuk az uszoda miatt, hogy a vízilabda, az úszószakosztály valószínűleg 
támogatásra szorul, mert ezeket az edzéseket meg kell oldani, nekik ez többletköltségük. A 
többi szakosztályról annyit, hogy a tenisz most alakult. Az edzői díjra, kifejezetten 
rákérdeztem, mert gyanús volt nekem, hogy az elmúlt egy évben négy féle edzői dolgot végez 
a Szakács László. A kérdésemre, hogy milyen személyi edzői képzésen végzett, azt válaszolta 
ugyanolyanon, mint én, másfél éve elkezdte, még mindig nem fejezte be. Ez tök kamu. Fizetést 
kap, azt mondta nekem a Szőke Gergő, hogy alkalmazotti szinten van bent a Laci, aki mindent 
is csinálja, most már teniszedző, úszóedző, nem tudom milyen erőnléti edző, mindenek feletti 
edző, de a működéshez mégis a tenisz szakosztály edzői díjat kér, meg sportfelszerelést, 
tudjuk, hogy mennyit költünk most a sportra és a teniszpályára, milyen felszerelés kell oda? 
Én a szakosztályok támogatását egy az egyben kiemelném, hogy miért ide jön. 
 
Horváth Ferenc tag: Annyit szeretnék kérdezni, hogy milyen célokra fordíthatják a keretet? 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Edzői díj, eszközvásárlás, mind a TAO-ból finanszírozható. 
 
Horváth Ferenc tag: Ez a konstrukció, amit az elnök úr felvázolt, egy kiváló konstrukció, egész 
addig, amíg az uszoda építése be nem fejeződik. De ennyi év után, ez elvész. Ezek a 
szakosztályok, valóban TAO-sak, de van, amelyik nem. Az atlétikai szakosztály Szekszárdon 
mindig is kiemelt volt. Támogatás nélkül nem tudom elképzelni a szekszárdi atlétikát, hogy 
most abból a büdzséből lehet-e finanszírozni azt nem tudom pontosan. A tenisz, amióta 
működik, mindig a sportcsarnok költségvetésébe tartozik. Lásd Kerekes, meg a többiek, mind 
a sportcsarnokhoz tartoztak, nem akarok kitérni dolgokra. Azt tudjuk, hogy az úszók soha nem 
voltak a sportcsarnoknál, ők önállóak. Egy egyesületet alkottak, majd vízilabda névvé azért 
alakult, hogy a Tao pénzhez hozzá tudjanak férni. Ezt felül kellene vizsgálni, át kellene a 
Gergővel beszélni, mert az sem tudjuk, ezt, hogy gondolja. A költségek elszámolása miatt lehet 
az jó, mert nagyobb költségvetés van, több mindent el lehet számolni,  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Feri, közel 5 000 000 forintot kér. 
 
Horváth Ferenc tag: Én nem az összegről, hanem a konstrukcióról beszéltem, hogy lehetne ezt 
csinálni. 
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Faragó Zsolt elnökhelyettes: Mindent Tao-ból meg lehet venni, én ezt tudom. Hallottam, hogy 
nem tudták a Taot felvenni, nem tudnak belőle mit kihozni, ezért vannak itt. Én azt mondom, 
hogy a kérés jogos, mert ezek a szakosztályok működnek, sportolnak. A 370 milliós 
önkormányzati támogatásból könnyebben beletesszük ezt az 5 000 000-t, mintha a 
22 000 000-t adnánk 5 000 000-t, a 40 egyesület elől, ezért nincs jó helyen. Az összegszerűsége 
sokkal nagyobb. 
 
Horváth Ferenc tag: Én azt mondom, üljünk le a Gergővel, hogy ő mit mond erről. 
 
Móra Viktória tag: Minden évben támogattuk, minden évben itt voltak, valamennyit adjunk. 
 
Horváth Ferenc tag: Ez az 5 milliós költség, amit most az OKSI-nak kellene. 
 
Móra Viktória tag: Kevesebbet kell adni. 
 
Horváth Ferenc tag: De akkor is sok, viszont ezeknek a kéréseknek inkább az önkormányzatnál 
lenne a helye. Most kapott a 240 000 000 forint helyett 370 000 000-t. Ha 3 helyről kérsz és 
mind a 3 helyen adnak, akkor benyeled. Mi a javaslata elnök úr? 
 
Murvai Árpád elnök: Az én javaslatom az Atlétika 750 000 forint, Tenisz 400 000  forint, Úszó 
szakosztály 1 000 000 forint, Szekszárdi Sportközpont Nkft. Vízilabda szakosztály 500 000. 
Indokolnám az én gondolkodásommal. Mindenki tudja, hogy az uszodával mi a helyzet, nagyon 
remélem, hogy a létrejött közgyűlési határozat alapján a kormánypárti országgyűlési képviselő 
ki tudja járni azt, hogy folytatódik a beruházás. Viszont, ez nem holnap lesz, és az úszóinknak 
továbbra is gondot fog jelenteni, hogy hol ússzanak. Ez marha sok pénz megint, hacsak az a 
megoldás jön össze, hogy főiskola és Tolna akkor kell a támogatás. 
 
Móra Viktória tag: De itt eszköztárolóra, kocsira és szekrényre kérnek, ebben nincs útiköltség, 
hogy Tolnára járjanak. 
 
Murvai Árpád elnök: Ebben teljesen igazad van, de jelen pillanatban úgy terveztek, hogy ők 
nem sátraznak tovább és belakják a főiskola uszodáját, amiről küldtem nektek egyszer anyagot 
és ha figyeltétek, még nincs benne, hogy az egyetem főiskolája mit szeretne ott csinálni. Itt a 
Tolna az be fog játszani. A vízilabda szerintem el fog férni. 
 
Horváth Ferenc tag: Igen, mert az másik időpontban van. Én 1 000 000 Ft-ot javaslok az 
Atlétika Szakosztálynak, a Tenisz Szakosztálynak 400 000 forint, az úszóknak 1 000 000 forint. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Tudod mi a Tenisz szakosztály? Ez a Szakosztály egy alkalmazott 
fizetésére kér pénzt. Én 0 forintot ajánlanék. 
 
Murvai Árpád elnök: Akkor Úszók 1 000 000 forint, Atlétika 1 000 000 forint, Szekszárdi 
Sportközpont NKft. Vízilabda 500 000 forint. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott. 
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Murvai Árpád elnök: Szekszárdi Szabadidős Kerékpáros Egyesületnek 500 000 forintot 
javaslok. Ki javasol mást? 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: 250 000 forint. 
 
Murvai Árpád elnök: Rendben szavazzunk erre. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
1 tartózkodás mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Szekszárdi Terepesek Klubja Egyesület. 400 000 forint? 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Szenior Atlétika Klub 410 000 forint? 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Tolna Megyei Járműbarát Egyesület 50 000? 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Tolnai Tájak Íjász Közhasznú Egyesület 500 000 forint? 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Vespa Club Alisca Sportegyesület? Javaslatok? 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: 800 000 forint. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
1 nem szavazat mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Unio Box Team. Ökölvívás, járműüzemeltetésre kérnek. Mire kérik? 
 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens: Hát versenyre ha járnak gondolom és az edzőjük 
Tolnáról jár be kocsival. 
 
Murvai Árpád elnök: Az én javaslatom 500 000 forint. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Szekszárdi UFC. Én 1 000 000 forintot javasoltam.  
 
Mácsik Henrietta tag: 1 000 000 forint nekem is a javaslatom. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Én 0 forintot adnék. 
 
Horváth Ferenc tag: 1 500 000 forint. 
 
Murvai Árpád elnök: Jó akkor erről szavazzunk. 
  
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
2 nem szavazat mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Jó akkor megvagyunk a megmaradt összeget azt pedig tegyük tartalék 
keretre. Szavazzunk erről. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 48/2022. VII. 14.) határozata 

a Sportegyesületek támogatási kerete  (működés célú) benyújtott 
pályázatok elbírálásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati rendelet Oktatás, Sport és 
Ifjúsági Bizottsága alcím 1.1. alpontja alapján  
 

1.  a 2022. évi Sport Keret (működési célú) terhére összesen 
19 500 000,- Ft összegben a határozat melléklete szerint nyújt 
támogatást. 
 

Határidő:  2022. július 14. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
2. felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a támogatói okiratokat a 

határozat melléklete szerinti tartalommal készítse el; 
 

Határidő:  2022. augusztus 1. 

Felelős:  dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
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3. felhívja a polgármestert az elkészített támogatói okiratok 
aláírására; 
 

Határidő: 2022. augusztus 8. 
Felelős: Ács Rezső polgármester 

 
4. felkéri a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a 

támogatási összegek átutalására.  
 

Határidő: 2022. augusztus 18. 
Felelős:    Tamási Anna igazgatóságvezető  
 

5. dönt arról, hogy a Szekszárdi FC Kft. a kapott támogatást 
kizárólag a női labdarúgás céljaira használhatja fel. 

 
Határidő:  2022. július 14. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
6. a Sportkereten fennmaradó 2 700 000 Ft összeget 

átcsoportosítja a Tartalék keretre. 
 
Határidő:  2022. július 14. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
Faragó Zsolt elnökhelyettes 12 óra 15 perckor elhagyta a bizottsági ülés helyszínét. A bizottság 

továbbra is határozatképes és 4 fővel folytatja tovább a munkáját. 

 

3. napirendi pont. 

A Polip Ifjúsági Egyesület támogatási kérelme 
(36. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Mácsik Henrietta tag: A kézműves foglalkozás, amik visszatérnek a Polipnak a repertoárjába, 
hogy ezzel foglalkoznak, újdonságként tavaly jött be először, a kirándulások szervezése és a 
nemzetiségi estek az itt állomásozó Erasmus Plus -os nemzetközi önkéntesekkel. Kaptunk-e 
erről programtervet? Ez egy 1 éves bontásban hány alkalmat jelent? Legalább kellene tudni. 
Tudom, hogy van egy helységük és annak az üzemeltetéséhez kell. Csak mert ez a költségvetés 
a programok korrigálására érkezett. Szóval nem kaptunk ilyen programtervet, ezt hiányoltam. 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Erősen zárt térben adják elő ezeket a programokat. Kérjük 
meg az Ifjúsági Iroda vezetését, hogy a kidolgozott programot juttassa el a Humán osztályra, 
rajta keresztül hozzád. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Nem néztem bele, tavalyi pályázati űrlapot küldött el, nem 
tartalmazza részletesebben úgy emlékszem. Heti rendszerességgel kézművel foglalkozások, 
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kéthetente újabb technikai megismerés, agyagozás, hímzés, fűzés, ékszerkészítés, 
ünnepekhez kapcsolódó ajándékok készítése. Nemzeti esték rendezése, kirándulás, robotika, 
foglalkozás, angol társalgási klub, de itt nem írja milyen rendszerességgel. 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Akkor ezt szeretnénk kérni, részletesebben, résztvevők száma.  
 
Majnay Gábor osztályvezető: Általános és középiskolás tanulók vesznek részt a 
rendezvényeken, kb. 200 főre számítanak. 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Szóval akkor részletesebben. A Polip beadványával 
kapcsolatban, legyen benne az a határozatban, hogy a vezetőket megkérjük, hogy 
részletesebb beszámolót és tájékoztatót kérünk és akkor az Ifjúsági alapból meg tudjuk 
támogatni őket. Hívja fel a figyelmét, hogy pályázatát készítse elő és nyújtsa be. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 49/2022. (VII. 14.) határozata 

a Polip Ifjúsági Egyesület kérelméről 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága  
 

1. felhívja a Polip Ifjúsági Egyesületet, hogy nyújtson be a bizottság 

részére részletes, szakmai beszámolót; 

 
Határidő:  2022. július 14. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
2. a Polip Ifjúsági Egyesület kérelmével kapcsolatos döntéshozatalt 

az 1. pontban meghatározott feltétel teljesüléséig elhalasztja; 

 
Határidő:  2022. július 14. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a kérelmező értesítésére; 

 
Határidő:  2022. július 20. 
Felelős:  dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
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4. napirendi pont. 

Az Ippon Karate és Íjász Egyesület kérelme 
(34. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Tulajdonképpen, amit kaptunk az egy levél. Ez az egyesület betagozódik 
egy másikba és sajnálatos, de ezzel ez a jól működő egyesület Tolnára tette át a székhelyét. 
Így már nem tudjuk támogatni a kérelmét. Ki az, aki ezzel egyetért? 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 50/2022. (VII. 14.) határozata 

az Ippon Karate és Íjász Egyesület kérelméről 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága  
 

1. az Ippon Karate és Íjász Egyesület kérelmét nem támogatja.  

 

Határidő: 2022. július 14.  

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a kérelmező értesítésére.  

 

Határidő: 2022. július 25.    

Felelős:  Dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

     

 

5. napirendi pont. 

Javaslat a Szekszárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat kérelmének támogatására 
(37. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Az én javaslatom a következő. Az első a Szekszárdi Roma nap, aminek 
dátuma, vagy október 8, vagy október 14., a kispályás labdarúgás számára a játékvezetői 
költségekre és 3 darab serleg megvásárlására ad támogatást a bizottság, összesen 120 000 
forint összegben. Azzal a megkötéssel, hogy csak a számlák bemutatását követően fizetjük ki 
nekik az összeget. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 51/2022. (VII. 14.) határozata 

a Szekszárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat kérelméről 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága  
 

1. a Szekszárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat részére Szekszárd 

Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és 

Ifjúsági Bizottságának 42/2022. (VI. 08.) számú határozatának II. 

pontjában elkülönített Tartalék keret terhére 120 000 forint 

pénzösszeget biztosít; 

 

Határidő: 2022. július 14.  

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

2. dönt arról, hogy a Szekszárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 

az 1. pontban meghatározott összeget a rendezvénnyel 

kapcsolatos játékvezetői díjakra, illetve 3 db futballserleg 

megvételére használhatja fel; 

 

Határidő: 2022. július 14.  

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

3. dönt arról, hogy az 1. pontban meghatározott összeg kifizetésére 

csak abban az esetben kerülhet sor, amennyiben a 2. pontban 

meghatározott költségekhez tartozó számlák a Polgármesteri 

Hivatalnak bemutatásra kerültek; 

 

Határidő: 2022. július 14.  

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

4. felhívja a Polgármesteri Hivatalt az 1-3. pontban foglaltakkal 

kapcsolatban a szükséges intézkedések megtételére; 

  

Határidő:  2022. augusztus 1. 

Felelős:  Dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
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5. felhívja a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát az 1. 

pontban meghatározott összeg átutalására, amennyiben a 3. 

pontban meghatározott feltételek fennállnak; 

 

Határidő:  2022. december 31 

Felelős:  Tamási Anna igazgatóságvezető 

 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 12 óra 35 perckor 
berekeszti.  
 

K.m.f 
 
  

Mácsik Henrietta  
         jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
 
Készítette: 

dr. Ambrus Gábor 
jegyzőkönyvvezető 

 

Murvai Árpád 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

           jegyző 


